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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a nemzeti vagyon ·
kezeléséért felelős tárca nélküli miniszterhez

,,Hány ingatlant vett meg a Nemzeti Eszközkezelő Tiszafüreden? "

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Kormány a bajba jutott adósok megsegítése érdekében hozta létre a Nemzeti Eszközkezelő
Zrt.-t (továbbiakban: Eszközkezelő), amely a jelzáloghitel-törlesztés miatt súlyosan
eladósodott, a gazdasági válság miatt kiszolgáltatott helyzetbe került családok lakhatását hosszú
távon biztosítja. Az Eszközkezelő a hiteladósok ingatlanát az állam javára megvásárolja,
egyben biztosítja a bérlés lehetőségét.
Álláspontom szerint szükséges egyes települések adatainak áttekintése, amelyben ezúton kérem
segítségét.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom válaszát:
Mennyi ingatlant szerzett meg felállítása óta az Eszközkezelő Tiszafüreden és mely
ingatlanok voltak azok helyrajzi szám, illetve más azonosító (utca, házszám)
szerint?
Milyen értékben történt a településen ilyen vásárlás az Eszközkezelő által a
létrehozása óta?
Hányan bérlik az Eszközkezelő által megvásárolt ingatlanokat Tiszafüreden 2018.
szeptember 30. napi adatok szerint?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 10.
Tisztelettel,

Dr~~örgy
országgyűlési képviselő


